
Ärendenummer M161825 

Vitemölla 8 maj 2023 

  

Med anledning av den pågående lantmäteriprocessen kring den 
gamla vägföreningen på Vitemölla så träffades idag drygt femtio 
fastighetsägare vid Postahuset på Vitemölla. 

På mötet framkom att alla är mycket besvikna på framförallt 
kommunens sätt att hantera den här frågan och vi har därför idag 
skickat nytt brev till Simrishamns kommun och begärt att de ska dra 
tillbaka ärendet. 

Vi ifrågasätter också Lantmäteriets hantering av det här ärendet och 
om det förslag som nu presenterats är i linje med 
Anläggningslagen. 

I §6 och 7 läser vi ”Fördelarna ska överväga kostnader och 
olägenheter” ”Får ej inrättas om det finns allmänt motstånd med 
beaktansvärda skäl” 

Vi menar att båda dessa paragrafer talar mot det förslag som nu 
arbetats fram. Staten; exempelvis Trafikverket och Banverket, har 
kalkylmodeller som vid beslut om investeringar och förändringar 
visar på lönsamheten i åtgärden. I kostnader ingår tidskostnad/
tidsvinst för både myndighet och de som nyttjar/blir berörda av 
åtgärden. Åtgärden skall inte göras om kostnaden överstiger 
intäkten av åtgärden. 

I fallet Vitemölla är naturligtvis alla alternativ där inte nuvarande 
ordning med kommunen som sköter vägarna i hela Vitemölla/ Lejet 
det mer kostnadskrävande och ineffektiva. Detta oberoende vem 
som betalar, eftersom samtliga kostnader, nedlagd tid och 
olägenheter skall belasta kalkylen. 

Vi bedömer också att samtliga fastigheter i Vitemölla även inom 
detaljplanerat område är emot bildande av de nya 
gemensamhetsanläggningarna/vägföreningarna. 

  

Hälsningar från Krister Hjelm samt alla fastighetsägare från vilka jag 
har fått fullmakt i ärendet 




